



AEROMAGNETIC TOTAL FIELD MAP
CARTE AÉROMAGNÉTIQUE DU CHAMP TOTAL

MAP 21481G CARTE

21G/8c,d

NEW BRUNSWICK
NOUVEAU-BRUNSWICK

SCALE 1:20 000 ÉCHELLE 1/20 000

Kilometre 0 0.5 1.0 1.5 2.0 2.5 3.0 Kilometres

Funds for this survey were provided by the Geological Survey of Canada, under the New Brunswick Mineral Development Agreement, 1984-1985.
Cette étude a été financée par la Commission géologique du Canada, en vertu de l'accord sur l'exploitation minière entre le Canada et le Nouveau-Brunswick, 1984-1985.

Cette carte a été compilée d'après les données enregistrées durant un vol aéromagnétique sur un avion de type Kestrel Earth Sciences International Ltd. utilisant un avion de type Piper Navajo aircraft magnetometer C-FRY. Des magnétomètres à vapeur de cézium, d'une résolution de 0,005 gamma, à orientation automatique et séparés verticalement par une distance de 1,83 mètres, sont installés dans le train arrière de l'avion. Tous les survols sont effectués à une altitude de 150 mètres au-dessus du sol. L'éspacement moyen des lignes de vol est de 1,83 mètres. Les lignes de levé sont établies à 1,83 mètres d'intervalle et sont effectuées à une altitude de 150 mètres au-dessus du sol. Les tracés de vol de l'avion sont établis à l'aide de données de navigation par effet doppler contrôlées par le recouvrement des repères sur la carte.

After editing the survey data, the intersections of traverses and control lines are established and the differences in their magnetic values are computer analyzed and manually checked to obtain the level network. Then the total field values from the upper magnetometer were interpolated on a 200 m grid and contours. All the upper magnetometer data were digitized and plotted by Geotrex Ltd. Final plotting was made by Kestrel Earth Sciences International Ltd. No regional correction was made for the earth's magnetic field. The base used for this map was obtained from a 1:100 000 topographic map published by the Department of Energy, Mines and Resources, Ottawa.

Copies of this map may be obtained either from the New Brunswick Department of Natural Resources, Geological Survey Branch, Mineral Resources Division, P.O. Box 6000, Fredericton, NB E3B 5H1, or from P.O. Box 505, Ottawa, Ontario, K1A 0E8.

The survey data used to compile this map are available in digital form from the Geological Survey of Canada at the cost of retrieval and copying.

MAP 21481G CARTE
21G/8c,d
NEW BRUNSWICK
NOUVEAU-BRUNSWICK

